

Ministry of Citizenship
and Immigration

Minister

6th Floor
400 University Avenue
Toronto ON M7A 2R9

Tel.: (416) 325-6200
Fax: (416) 325-6195

Ministère des Affaires civiques et
de l'Immigration

Ministre

6^e étage
400, avenue University
Toronto ON M7A 2R9

Tél.: (416) 325-6200
Téléc.: (416) 325-6195



APR 06 2018

Dear Friends,

Every year since 1993, the Government of Ontario has presented the **Lincoln M. Alexander Award** to honour up to three young Ontarians who have demonstrated exemplary leadership in contributing to the elimination of racial discrimination in Ontario.

Today, I am writing to encourage you to submit a nomination for a young person whom you believe to be deserving of recognition for the **Lincoln M. Alexander Award**. Recipients will be recognized at a special ceremony and receive a cash prize of \$5,000 and a framed certificate. The nominations can be submitted under the following two categories:

- Community
- Student

To submit a nomination for this award:

1. Visit ontario.ca/honoursandawards.
2. Select the **Inclusion** category.
3. Click on **Lincoln M. Alexander Award**.
4. Download the PDF form.
5. Read the eligibility criteria and instructions carefully.
6. Fill out the form and submit it **no later than May 31, 2018**. Instructions for submitting your nomination package can be found on the website.

If you have any questions, please call 416-314-7526, toll free 1-877-832-8622 or TTY 416-327-2391, or email ontariohonoursandawards@ontario.ca.

Thank you for your support of this important recognition program.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, reading "Laura Albanese".

Laura Albanese
Minister

Ministry of Citizenship
and Immigration

Minister

6th Floor
400 University Avenue
Toronto ON M7A 2R9

Tel.: (416) 325-6200
Fax: (416) 325-6195

Ministère des Affaires civiques et
de l'Immigration

Ministre

6^e étage
400, avenue University
Toronto ON M7A 2R9

Tél.: (416) 325-6200
Téléc.: (416) 325-6195



06 AVR. 2018

Madame, Monsieur

Chaque année depuis 1993, le gouvernement de l'Ontario honore jusqu'à trois jeunes, pour leur leadership exemplaire, dans leurs efforts visant l'éradication de la discrimination raciale en Ontario, en leur présentant le **Prix Lincoln M. Alexander**.

Aujourd'hui, je vous écris pour vous encourager à soumettre une candidature au **Prix Lincoln M. Alexander**. Les récipiendaires seront honorés à l'occasion d'une cérémonie spéciale, et recevront un prix de 5 000 \$ et ainsi qu'un certificat encadré. Les candidatures peuvent être soumises en ces deux catégories suivantes :

- Communauté
- Étudiant

Pour présenter une candidature pour ce prix :

1. Visitez la page ontario.ca/distinctionsetprix.
2. Sélectionnez la catégorie **Inclusion**.
3. Cliquez sur **Prix Lincoln M. Alexander**.
4. Téléchargez le formulaire PDF.
5. Lisez attentivement les critères d'admissibilité et les instructions.
6. Remplissez le formulaire et **présentez-le au plus tard le 31 mai 2018**.
Les instructions pour la présentation de la candidature se trouvent sur le site Web.

Si vous avez des questions, veuillez appeler au 416 314 7526, sans frais au 1 877 832 8622 ou ATS 416 327 2391, ou écrire à l'adresse ontariohonoursandawards@ontario.ca.

Merci de l'appui que vous apportez à cet important programme de reconnaissance. Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes sentiments les meilleurs.

La ministre,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Laura Albanese'.

Laura Albanese